
Małgorzata Potocka                                                                                                                                                                                                                                 

Radna Miasta Krakowa 

, 

__________________________________________________________________________________ 

                                                                                                                       Kraków, dn. 26 lutego 2025 roku 

 

                                                                                                                          Do Aleksandra Miszalskiego 

                                                                                                                  Prezydenta Miasta Krakowa  

                                                                                                                   Plac Wszystkich Świętych 3-4 

                                                                                         30-004 Kraków 

INTERPELACJA 

          Szanowny Panie Prezydencie w oparciu o art.  24 ust. 3 o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 

1990 roku (Dz. U. 1990 Nr16 poz. 95 z późniejszymi zmianami) zwracam się do Pana z interpelacją w 

sprawie  posterunku straży miejskiej w Krakowie. 

       Dnia 18 lutego 2025 roku na spotkaniu z cyklu „Ławeczka z Prezydentem” z  mieszkańcami dzielnic 

XI w Domu Kultury Kurdwanów przy ul. Witosa wśród wielu zgłaszanych wniosków moją szczególną 

uwagę zwrócił  głos dotyczący poczucia bezpieczeństwa mieszkańców. Mieszkańcy osiedla Kurdwanów 

z dużym zaniepokojeniem zgłosili iż odkąd został zlikwidowany ok. dwa lata wstecz posterunek Straży 

Miejskiej przy ul. Cechowej 19, znacznie pogorszyło się ich poczucie bezpieczeństwa. 

Zwracam się z prośbą o udzielenie informacji: 

- co było powodem podjęcia decyzji o likwidacji posterunku, 

- czy był sprawdzany stan przestępczości na tym terenie, 

- czy zdecydowały tylko czynniki finansowe, 

- jakie jest pokrycie terenu patrolami z innych posterunków straży miejskiej lub policji, 

- czy jest szansa na przywrócenie funkcjonowania posterunku, 

- jeżeli jest szansa na przywrócenia działania posterunku to w jakim horyzoncie czasu? 

 

Mieszkańcy stracili poczucie bezpieczeństwa, obecność takich służb ma działania nie tylko 

interwencyjne ale ochronne i odstraszające a na pewno zniechęcające niektórych członków 

społeczności do czynów zabronionych i karalnych. 

 

Z wyrazami szacunku 

                                                                                                                                                Małgorzata Potocka 


